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SÜMER ÖZEL EĞİTİM MESLEK OKULU ÖĞRETMENLERİNE

             2018–2019 Eğitim - Öğretim yılı  II.  Yarıyıl  Dönem Başı öğretmenler  kurulu
toplantısı, aşağıda belirtilen gündem maddelerini görüşmek üzere 04/02/2019 Pazartesi günü
saat 12.00-12.30 saatleri  arasında Sümer Özel Eğitim Meslek Okulu öğretmenler odasında
yapılacaktır.

Aşağıda gündemi belirtilen toplantıya tüm öğretmenlerin katılmasını rica ederim.

                                        
                                          

                                                                                                                  Yunis KABİL
                                                                                                                               Okul Müdürü
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8) Sosyal Etkinlikler Kapsamında Yapılacak Çalışmaların Görüşülmesi
9) Rehberlik Hizmetleri Hakkında Görüşülmesi
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11) Dilek ve temenniler ve Kapanış



TARAFIMA TEBLİĞ EDEN RESMİ EVRAKI OKUDUM

Sıra
Adı Soyadı Branşı İmzası:

1 İRFAN BİNİCİ MÜDÜR YARDIMCISI

2 OSMAN FIRAT MÜDÜR YARDIMCISI

3 NURİFE ÇİĞDEM EGE ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

4 BUKET DÜZGÜNKAYA KILIÇ ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

5 GÖZDE GURTARAN ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

6 HALE HATİPOĞLU ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

7 ELİF YAĞCIOĞLU ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

8 MEHMET BURAK TUNÇ ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

9 YASİN TÜRKDAY ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

10 DUYGU CENGİZ KAPLAN REHBER ÖĞRETMEN

11 GÜLSER BULUT ATÖLYE ÖĞRETMENİ

12 ALİ KARAASLAN ATÖLYE ÖĞRETMENİ

13 HÜSEYİN EROĞLU ATÖLYE ÖĞRETMENİ

14 ERDEM UĞURLU ATÖLYE ÖĞRETMENİ

15 DENİZ ŞENGÜL BEDEN EĞİTİMİ ÖĞRETMENİ

16 ENGİN ALBAYRAK MÜZİK ÖĞRETMENİ

GÜNDEM MADDELERİNİN GÖRÜŞÜLMESİ



1)Açılış ve Yoklama:

Açılış konuşması Okul müdürü Yunis KABİL tarafından yapıldı. Yapılan yoklamada
tüm öğretmenlerin hazır oldukları görüldü.

2)Saygı Duruşu ve İstiklal Marşı:

Saygı duruşu yapıldı. İstiklal marşı okundu.

3)Yazmanın Belirlenmesi:

Yazman  olarak  ve  kendisine  yardımcı  olmak  üzere  Mehmet  Burak  Tunç ve  Yasin
TÜRKDAY seçildi.

4)Gündem Maddelerinin Okunması ve Başlıkların Açıklanması:

Gündem  maddeleri  Okul  müdürü  Yunis  KABİL  tarafından  okundu.  Gündem
maddelerinin idare Tarafından belirlendiğini  ancak,  başka gündem maddesinin ekleme
yapılmasını isteyen öğretmen olup olmadığını sordu. Fikir beyan eden olmadı. Gündem
maddeleri  aynen  kabul  edildi.  Gündem maddelerinin  görüşülmesine  geçilmeden  Okul
Müdürü  Yunis  KABİL,  birkaç  konu  ile  ilgili  olarak  kurul  üyelerine  bilgi  vermek
istediğini söyledi. İlk konunun mart ayı sonu itibari ile daha önce kabul edilen özel aşçılar
isimli  projemizin  uygulanması  ile  ilgili  üç  haftalık  süre  için  İngiltere’ye  gidileceğini
söyledi.  Yine  şubat  ayının  üçüncü  haftasından  itibaren  ters  kaynaştırma  ile  ilgili
uygulamanın  olacağını,  bunun içinde  belirli  tarihlerde  değişik  okullardan  öğrencilerin
geleceğini söyledi. Ayrıca her sene yaptıkları gibi bu sene de mayıs ayı içerisinde okul
olarak  yıl  sonu  şenliklerini  yapılması  planladıklarını  söyledi.Daha  sonra  Gündem
maddelerinin görüşülmesine geçildi.

5) I. Dönemin Genel Değerlendirmesinin Yapılması

Özel Eğitim Öğretmeni Buket DÜZGÜNKAYA KILIÇ: Bu sene seviye yönünden en
düşük sınıflardan  birisini  aldığını  söyledi.  I.  Dönemin  genel  olarak  başarılı  geçtiğini,
öğrencilerinin seviyelerine uygun olarak özellikle okumu ve yazma çalışmalarının daha
çok  yaptığını  belirtti.  Öğrencilerin  temizlik,  ders  başarısı  ve  diğer  benzeri  konularda
eksikliklerinin  giderilmesi  için  gerekli  çalışmaların  yapıldığını,  tam  olarak  istediği
sonucu elde edemediğini, ikinci dönemde de bu gibi çalışmaların yapılacağını söyledi.
İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Özel Eğitim Öğretmeni Elif YAĞCIOĞLU: Herhangi bir önemli problem yaşamadan
birinci dönemi bitirdiklerini, ikinci dönemin de aynı şekilde bitirebileceklerini umduğunu
belirti. İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Özel Eğitim Öğretmeni Mehmet Burak TUNÇ: Davranış problemi olan öğrencilerin
bulunduğunu ve bu öğrencilerle  ve aileleriyle  gerekli  görüşmelerin  yapıldığını,  bunun



dışında  kayda  değer  problemle  karşılaşmadığını  söyledi.  İkinci  dönemde  bütün
arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Özel  Eğitim  Öğretmeni  Nurife  Çiğdem  EGE:  Genel  olarak  önemli  bir  problem
yaşamadığını  söyledi.  Sınıf  ortamında  müfredat  programına  uygun  olarak  ders
faaliyetlerini yürüttüğünü söyledi. Davranış problemi olan öğrencilerin bulunduğunu ve
bu öğrencilerle ve aileleriyle gerekli görüşmelerin yapıldığını, rehber öğretmeni ve idare
ile işbirliği içerisinde bu problemlerin aşıldığını, bunun dışında kayda değer problemle
karşılaşmadığını söyledi. İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

 
Özel  Eğitim Öğretmeni  Gözde  GURTARAN:  sınıf  seviyesinin  diğer  sınıflara  göre

daha iyi  olduğunu belirtti.  Önemli  bir  aksaklık yaşamadığı  söyledi.  Genel  olarak  çok
davranış problemi olan öğrencisinin bulunmadığını söyledi. Bu türde az da olsa problem
davranışı  olan  öğrencilerle  birebir  ve  gerektiği  zaman  aileleriyle  görüşme  yapılarak
çözme  yoluna  gidildiğini  söyledi.  İkinci  dönemde  bütün  arkadaşlarıma  kolaylıklar
diliyorum dedi.

Özel Eğitim Öğretmeni Hale HATİPOĞLU: Seviye sınıfı olarak en düşük sınıflardan
olduğunu belirtti. Sınıf içerisinde genel olarak önemli bir problem yaşamadığını söyledi.
Problem yapan  öğrencilere  yönelik  olarak  da  hem öğrenci  ile  hem ailesi  ile  gerekli
görüşmelerin yapıldığını, gerekli görüldüğü durumlarda okul rehber öğretmeni ve okul
yönetimi ile ortak çalışmalar yapılarak bu tür problemleri çözmeye çalıştıklarını söyledi.
İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Özel  Eğitim  Öğretmeni  Yasin  TÜRKDAY:  Bu  senenin  ilk  göreve  başlama  yılı
olduğunu söyledi.  İlk etapta sınıfında bulunan öğrencileri  tanımaya yönelik çalışmalar
yaptığını söyledi. Öğrencileri tanımak için diğer özel eğitim öğretmeni arkadaşlardan da
yardım  istediğini  belirti.  Birinci  dönemin  önemli  bir  problem  yaşamadan  geçtiğini
söyleyebilirim dedi.  Umarım ikinci dönemin de aynı bu şekilde geçeceğini umduğunu
söyledi. İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Beden eğitimi  öğretmeni  Deniz  ŞENGÜL: okulda  üçüncü defa  görev  yaptığını  bu
nedenle  ilk  etapta  yeni  kayıt  olan  öğrencileri  sınıf  öğretmenlerinden  yardım  alarak
tanımaya çalıştığını söyledi.  Genel olarak öğrencilerle ilgili  olarak önemli bir problem
yaşamadığını söyledi. İkinci dönemden itibaren federasyon faaliyetlerinin başlayacağını,
genel olarak bu faaliyetler yönelik çalışmalar yapılacağını belirtti. İkinci dönemde bütün
arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Müzik  eğitimi  öğretmeni  Engin  ALBAYRAK:  Bu  dönem  ilk  defa  görevlendirme
olarak bu okulda çalışma imkanı bulduğunu söyledi.İlk etapta özel eğiti öğretmenlerinden
de yardım alarak  öğrencileri  tanımaya  çalıştığını  söyledi.Sınıfların  seviyelerine  uygun
olarak müzik eğitimini yaptığını söyledi.Genel anlamda öğrencilerden yana önemli bir
problem yaşamadığını, ikinci döneminde yine bu şekilde gideceğini umduğunu belirtti.
İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Atölye öğretmeni Ali KARAASLAN: Genel olarak öğrencilerle ilgili olarak önemli
bir  problem yaşamadığını  söyledi.  Atölyede  öğrenci  seviyelerine  uygun  olarak  işlerin
yapıldığını, genel olarak becerilerini geliştiren öğrencilerin olduğunu bunun yanında bazı
öğrencilerin  istenilen  becerileri  geliştirmediklerini  söyledi.  Bunlara  yönelik  sınıf



öğretmenleri  ile  ortak  olarak  seviyelerine  uygun  iş  verildiğini,  öğrencilerin  de  genel
olarak  bu  işleri  yaptığını  söyledi.  İkinci  dönemde  bütün  arkadaşlarıma  kolaylıklar
diliyorum dedi.

Atölye öğretmeni Hüseyin EROĞLU: Genel olarak öğrencilerle ilgili olarak önemli
bir  problem  yaşamadığını  söyledi.  İlk  etapta  yeni  kayıt  olan  öğrencileri  tanımaya
çalıştığını,  daha  sonrada  öğrenci  seviyelerin  uygun  olarak  atölyede  çalışmaların
yapıldığını söyledi. Öğrencilerin derslere daha aktif katılabilmeleri için değişik çalışmalar
verdiğini  söyledi  Ve bu çalışmalardan  öğrencilerden  geri  dönüt  olarak  hemen  hemen
istediğini aldığını belirti. İkinci dönemde bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Atölye öğretmeni Gülser BULUT: Genel olarak Dönemde kendisi adına önemli bir
problem yaşamadığını, öğrencilerin az da olsa davranış problemleri gösterdiklerini, bunu
da sınıf  öğretmeni  ve rehberlik  servisi  ile  ortak  olarak çalışılarak  en  makul  seviyeye
indirmeye çalıştıklarını belirti. Bu sene atölyede öğrencilere performanslarını da dikkate
alarak bir çalışma verdiğini ve öğrencilerin bu çalışmaları en güzel şekilde yaptıklarını
belirti.  Umarım ikici  dönemi de en az hasarla  tamamlarız  dedi İkinci dönemde bütün
arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

Atölye  öğretmeni  Erdem UĞURLU: Birinci  dönemde  yeni  kayıtlı  olan  öğrencileri
yeni  tanımaya  başladığını  söyledi.  Öğrencileri  tanıdıktan  sonra  önemli  bir  problem
yaşamadığını belirti. İkinci dönemde de kaldıkları yerden devam edeceklerini ve önemli
bir problem yaşamadan bu dönemi de bitirebileceğini umduğunu söyledi. İkinci dönemde
bütün arkadaşlarıma kolaylıklar diliyorum dedi.

6) II. Dönemin Başarılı Geçmesi için Yapılabilecek Çalışmaların Görüşülmesi

Bu  gündem  madde  ile  ilgili  olarak  söz  alan  öğretmenler,  birinci  dönemde  çoğu
öğrencilerin istedikleri seviyeye çıkmaya yakın olduklarını, bazı öğrencilerin de özellikle
devamsızlık  yapan  öğrencilerin  istedikleri  seviyeye  ulaşmadıklarını,  ikinci  dönemde
ağırlıklı  olarak bu öğrencilere  yönelik  daha çok çalışma yapılacağını,  ikinci  dönemde
daha iyi sonuçlar alacaklarına inandıklarını söylediler.

7) Sürekli Devamsız Öğrenciler için Yapılacak İş ve İşlemlerin Görüşülmesi

Okul  Müdürü  Yunis  KABİL,  sürekli  devamsızlarla  ilgili  gerekli  çalışmaların  hem
rehber  öğretmenin  hem sınıf  öğretmenlerinin  hem de idare olarak yapıldığını  söyledi.
Devamsızlıkla ilgili olarak yeni yayınlanan yönetmeliğin ilgili maddesinin değiştirildiğini
belirtti.  Bundan  böyle  mazeret  bildirmeden  20(yirmi)  iş  günü  devamsızlık  yapan
öğrencinin sınıf  tekrarına kalacağını  belirtti.  Okul idaresi  olarak öğrencilerin  öncelikli
olarak okula devamlarının sağlanmasına yönelik çalışmaların okul rehberlik servisi ve
veli işbirliğine gidilerek yapıldığını ve etkin biçimde yürütüldüğünü söyledi. Devamsızlık
yapan öğrencinin öncelikle sınıf öğretmeni tarafından belirlenmesi ve ailesi ile iletişime
geçerek  nedenlerini  öğrenmesi  gerektiğini  söyledi.  Daha  sonra  ailelerinin  rehber
öğretmenimiz  tarafından  görüşmenin  sağlanması  ve  buna  göre  devamsızlık  yapan
öğrencilerin bu durumunu en az seviyeye indirmeye çalışılacağını söyledi.



8) Sosyal Etkinlikler Kapsamında Yapılacak Çalışmaların Görüşülmesi

Okul müdürü Yunis KABİL, okulda sosyal etkinlikler kapsamında, sınıflar arası bilgi,
şiir,  resim,  yazı  yarışmaları,  münazara ve tiyatro  çalışmalarının yürütülmesinin eğitim
kalitesini  arttıracağını,  bu  nedenle  bu  alanda  özellikle  sınıf  Öğretmenlerinin  gerekli
rehberlik çalışmalarını yürütmelerini söyledi.

İkinci  dönemden  itibaren  federasyon  spor  faaliyetlerinin  başlayacağından  dolayı
Beden Eğitimi dersinde bu faaliyetlere uygun çalışmaların yapılmasının uygun olacağını
söyledi.

Kulüp  çalışmalarının  yapılması  hususlarında  da  öğretmenlerin  gerekli  çalışmaları
yapmalarını,  bu hususta  okul  içinde  özellikle  panoların  sürekli  olarak güncel  ve  yeni
olmasına  özen  göstermelerini,  yapılan  faaliyetleri  raporlar  haline  dönüştürerek  okul
idaresine sunmaları gerektiğini söyledi.

Bu yıl  mayıs  ayı  içerisinde  kutlanacak olan engelliler  haftası  ile  ilgili  olarak  sınıf
öğretmenlerinin  birer  çalışma  yapması  gerekebileceğini  söyledi.  Katılmamız  halinde
hazırlıklı olmamızda fayda gördüğünü söyledi.

9) Rehberlik Hizmetleri Hakkında Görüşülmesi

Okul  müdürü  Yunis  KABİL,  Okul  Rehberlik  Hizmetleri  Yürütme  Komisyonunun
yukarıda  da  değinildiği  üzere  Şubat  ayı  içerisinde  toplanması  gerektiğini,  alınan
kararların  uygulanması  yönünde  çalışmaların  yürütülmesi  ve  rehberlik/psikolojik
hizmetlerin etkin bir şekilde yürütülmesi gerektiğini söyledi.

10) Öğretmen-Veli İlişkileri ve Veli Toplantıları Hakkında Görüşülmesi

Okul  Müdür  Yardımcısı  İrfan  BİNİCİ,  okul-veli  ilişkilerinin  eğitim  ve  öğretimin
kalitesi açısından çok önemli bir unsur olduğunu, yörede velilerin öğrencilere ve okula
yönelik pasif tutum içerisinde olduklarını ve ilgisiz olduklarını söyledi.

Okul Müdür Yardımcısı İrfan BİNİCİ, mümkün olduğunca veliyi okulla temas halinde
olacak şekilde çalışmalar yürütülmesinin sağlıklı sonuçlar doğuracağını söyledi.

II.  Dönem  Okul  Geneli  Veli  Toplantısının  yapılamayacağını,  bunun  yerine  sınıf
öğretmenlerinin kendi belirleyecekleri tarihlerde tek tek, okul idaresinden gerekli izinleri
ve prosedüre uygun olarak veli toplantısı yapabileceklerini söyledi. Veli toplantılarına ait
görüşme tutanaklarını hazırlayıp idareye teslim etmeleri gerektiğini söyledi.

11) Dilek ve temenniler ve Kapanış

Okul müdürü Yunis KABİL, öğretmenlerden dilek ve temennilerinin olup olmadığını
sordu. Bu konuda fikir beyan eden olmadı. 2018-2019 eğitim-öğretim yılı II. Dönemin
başarılı geçmesi dilekleriyle toplantıya son verildi.



TOPLANTIYA KATILANLAR

Sıra
Adı Soyadı Branşı İmzası:

1 İRFAN BİNİCİ MÜDÜR YARDIMCISI

2 OSMAN FIRAT MÜDÜR YARDIMCISI

3 NURİFE ÇİĞDEM EGE ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

4 BUKET DÜZGÜNKAYA KILIÇ ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

5 GÖZDE GURTARAN ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

6 HALE HATİPOĞLU ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

7 ELİF YAĞCIOĞLU ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

8 MEHMET BURAK TUNÇ ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

9 YASİN TÜRKDAY ÖZEL EĞİTİM ÖĞRETMENİ

10 DUYGU CENGİZ KAPLAN REHBER ÖĞRETMEN

11 GÜLSER BULUT ATÖLYE ÖĞRETMENİ

12 ALİ KARAASLAN ATÖLYE ÖĞRETMENİ

13 HÜSEYİN EROĞLU ATÖLYE ÖĞRETMENİ

14 ERDEM UĞURLU ATÖLYE ÖĞRETMENİ

15 DENİZ ŞENGÜL BEDEN EĞİTİMİ ÖĞRETMENİ

16 ENGİN ALBAYRAK MÜZİK ÖĞRETMENİ

UYGUNDUR
……/02/2019

Yunis KABİL
Okul Müdürü


